
Protokół Nr LV/2023
obrad sesji  Rady Miejskiej w Wołczynie 

z dnia 30 sierpnia 2023 r.

Sesję rozpoczęto o godzinie 12.00, a zakończono o godzinie 13.25.
W sesji uczestniczyło 13 radnych zgodnie z listą obecności (załącznik do protokołu). 

lp nazwisko imię status

1 Antkowiak Waldemar obecny

2 Bar Kazimierz obecny

3 Bartosiński Jan obecny

4 Krzemiński Paweł nieobecny

5 Łuczek Waldemar nieobecny

6 Mały Szczepan obecny

7 Mazurczak Krystyna obecna

8 Mrugalski Ryszard obecny

9 Nowak Marek obecny

10 Nowak Ryszard obecny

11 Pasternak Marcin obecny

12 Schatt Jolanta obecna

13 Sękala Ewelina obecna

14 Teodorowska Agata obecna

15 Zarych Adam obecny

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr LIV/2023 odbytej 28 czerwca 2023 r. - radni przyjęli bez uwag. 

Porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. 

Radny Marcin Pasternak – wnioskował, aby podjąć dyskusję w sprawie budżetu obywatelskiego.

Przewodniczący Rady – zaproponował, aby w ostatnim punkcie porządku obrad podjąć dyskusję  na tematu 
budżetu obywatelskiego.

Nikt nie wniósł innych zmian do porządku obrad.
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Ad. 2. Interpelacje, wnioski i zapytania 

Radny Marcin Pasternak zabierając głos w imieniu Klubu Radnych zgłosił wnioski w sprawie:
– usunięcia problemu zalewanej ul. Partyzantów na wysokości gabinetu stomatologicznego – studzienka burzowa
brak drożności i udzielenie pisemnej odpowiedzi w jakim terminie prace zostaną wykonane,
- dokonanie napraw na pomoście prowadzącym na wyspę na stawie miejskim w Wołczynie i udzielenie pisemnej
odpowiedzi w jakim terminie prace te zostaną wykonane,
- dokonanie naprawy przepustu drogowego na cieku wodnym przy ul. Ogrodowej w pobliżu skrzyżowania z ul.
Leśną i udzielenie pisemnej odpowiedzi w jakim terminie prace zostaną wykonane,
- udzielenia pisemnej odpowiedzi  jakie prace zostały wykonane na terenie stawu miejskiego przy ul.  Leśnej
w roku 2022 oraz 2023 z podziałem na lata i rozbiciem na poszczególne wykonane prace, przy jednoczesnym
wskazaniu poniesionych nakładów,
-  dokonania  rozbudowy infrastruktury miejskiej  poprzez  zwiększenie  ilości  ławek oraz  koszy na śmieci,  na
terenie miasta i gminy Wołczyn z jednoczesnym wskazaniem na piśmie możliwości dokonania takiej rozbudowy
w rozbiciu na konkretne lokalizacje i przewidziany termin realizacji,
- w/w wnioski złożone zostały na piśmie do Przewodniczącego Rady.
  

3. Podjęcie uchwał Rady Miejskiej w Wołczynie 

3.a. w sprawie zmiany budżetu gminy Wołczyn na 2023 rok

Opinia Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej do przedstawionego projektu uchwały jest pozytywna.

Dyskusji nie było.

głosowanie w sprawie zmiany budżetu gminy Wołczyn na 2023 rok

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Wołczynie

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 30 sierpnia 2023 r. czas 12:12:46 - 12:13:00

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % pula głosów 17 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 76.47 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 4 23.53 %

Uchwała Nr LV/493/2023 Rady Miejskiej w Wołczyn w sprawie zmiany budżetu gminy Wołczyn na 2023
rok (załącznik do protokołu).

3.b. w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego

Opinia Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej do przedstawionego projektu uchwały jest pozytywna.

Dyskusji nie było.

2



głosowanie w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 
interdyscyplinarnego

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Wołczynie

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 30 sierpnia 2023 r. czas 12:14:11 - 12:14:19

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Uchwała  Nr  LV/494/2023  Rady  Miejskiej  w  Wołczyn  w  sprawie  trybu  i  sposobu  powoływania
i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego (załącznik do protokołu).

3.c. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Wołczyn na 2023 rok

Opinia Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej do przedstawionego projektu uchwały jest pozytywna.

Dyskusji nie było.

głosowanie zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla
Gminy Wołczyn na 2023 rok

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Wołczynie

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 30 sierpnia 2023 r. czas 12:17:07 - 12:17:18

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Uchwała  Nr  LV/495/2023  Rady  Miejskiej  w  Wołczyn  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia
Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz  Przeciwdziałania
Narkomanii dla Gminy Wołczyn na 2023 rok (załącznik do protokołu).
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3.d. w sprawie nadania nazwy ulicy w sołectwie Wierzbica Górna

Opinia Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej do przedstawionego projektu uchwały jest pozytywna.

Dyskusji nie było.

głosowanie w sprawie nadania nazwy ulicy w sołectwie Wierzbica Górna

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Wołczynie

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 30 sierpnia 2023 r. czas 12:18:21 - 12:18:28

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Uchwała  Nr  LV/496/2023  Rady  Miejskiej  w  Wołczyn  w  sprawie  nadania  nazwy  ulicy  w  sołectwie
Wierzbica Górna (załącznik do protokołu).

3.e. zmieniająca uchwałę w spawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z cmentarzy komunalnych na terenie
Gminy Wołczyn

Opinia Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej do przedstawionego projektu uchwały jest pozytywna.

Dyskusji nie było.

głosowanie zmieniająca uchwałę w spawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z 
cmentarzy komunalnych na terenie Gminy Wołczyn

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Wołczynie

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 30 sierpnia 2023 r. czas 12:19:27 - 12:19:36

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %
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Uchwała Nr LV/497/2023 Rady Miejskiej w Wołczyn zmieniająca uchwałę w spawie ustalenia wysokości
opłat za korzystanie z cmentarzy komunalnych na terenie Gminy Wołczyn (załącznik do protokołu).

3.f. w sprawie przystąpienia Gminy Wołczyn do Stowarzyszenia Grupa Rybacka „Opolszczyzna” w charakterze 
członka wspierającego tego Stowarzyszenia

Opinia Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej do przedstawionego projektu uchwały jest pozytywna.

Przewodniczący Rady prosił o podanie imienia i nazwiska osoby reprezentującej Gminę.

Burmistrz  do reprezentowania Gminy delegował Karolinę Małecką.

Dyskusji nie było.

głosowanie w sprawie przystąpienia Gminy Wołczyn do Stowarzyszenia Grupa Rybacka 
„Opolszczyzna” w charakterze członka wspierającego tego Stowarzyszenia

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Wołczynie

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 30 sierpnia 2023 r. czas 12:21:25 - 12:21:37

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Uchwała  Nr  LV/498/2023  Rady  Miejskiej  w  Wołczyn  w  sprawie  przystąpienia  Gminy  Wołczyn  do
Stowarzyszenia  Grupa  Rybacka  „Opolszczyzna”  w  charakterze  członka  wspierającego  tego
Stowarzyszenia (załącznik do protokołu).

3.g. w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników

Opinia Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej do przedstawionego projektu uchwały jest pozytywna.

Dyskusji nie było.

głosowanie w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o 
kandydatach na ławników

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Wołczynie

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 30 sierpnia 2023 r. czas 12:22:38 - 12:22:56
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typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Uchwała  Nr  LV/499/2023  Rady  Miejskiej  w  Wołczyn  w  sprawie  zasięgnięcia  od  Komendanta
Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników (załącznik do protokołu).

3.h. w sprawie zarządzenia wyboru sołtysa w Sołectwie Wierzbica Górna

Opinia Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej do przedstawionego projektu uchwały jest pozytywna.

Dyskusji nie było.

głosowanie w sprawie zarządzenia wyboru sołtysa w Sołectwie Wierzbica Górna

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Wołczynie

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 30 sierpnia 2023 r. czas 12:23:53 - 12:24:03

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Uchwała Nr LV/500/2023 Rady Miejskiej w Wołczyn w sprawie zarządzenia wyboru sołtysa w Sołectwie
Wierzbica Górna (załącznik do protokołu).

Ad. 4. Informacja Burmistrza Wołczyna z działalności w okresie między sesjami (załącznik do protokołu)

Burmistrz zabierając głos podkreślił sprawy:
-  trwa  postępowanie  przetargowe  na  zadanie  remont  infrastruktury  stadionu  w  zakresie  widowni
w miejscowości Wołczyn – II etap, zadanie obejmuje dostawę i montaż trybun modułowych z łączną
ilością siedzisk 126 szt.,termin składania ofert upłynie 1.09.2023 r.,
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-  trwają  roboty  budowlane  na  zadaniu  „Budowa  kanalizacji  sanitarnej  w  Świniarach  Wielkich
i  Krzywiczynach”,  zadanie  podzielone  jest  na  3  etapy  i  obejmuje  m.in.  wykonanie  kanałów
grawitacyjnych,  studzienek  inspekcyjnych,  studni  rewizyjnych,  przepompowni  ścieków,  rurociągu
tłocznego,
-  trwają roboty budowlane na zadaniu „modernizacja  infrastruktury kulturalnej  w gminie Wołczyn,
zadanie  obejmuje  3  obiekty:  termomodernizację  oraz  remont  budynku  świetlicy  wiejskiej
w  Brzezinkach,  przebudowę  świetlicy  wiejskiej  w  Świniarach  Małych  oraz  przebudowę  świetlicy
w Rożnowie,
- trwają roboty na zadaniu „Uporządkowanie gospodarki wodnej na terenie gminy Wołczyn”, przedmiot
zamówienia obejmuje budowę sieci wodociągowej Brynica – Kołoczek – Markowe,
-  trwają  roboty na zadaniu „Budowa i  przebudowa infrastruktury sportowej  w gminie Wołczyn” –
Budowa budynku szatni dla stadionu miejskiego wraz z infrastrukturą towarzyszącą,
- trwają roboty budowlane na zadaniu „Przebudowa i remont infrastruktury drogowej na terenie gminy
Wołczyn”, zadanie obejmuje: przebudowę ul. Leśnej w Wołczynie, przebudowę drogi w Markotowie
Dużym oraz remonty: ul. Ligonia, ul. Jadwigi, ul. Waryńskiego w Wołczynie.

- Gmina nasza złożyła wnioski o dofinansowanie zadań w ramach:
I. Rządowego Programu Rozwoju Dróg:
- Przebudowa dróg koło świetlicy wiejskiej w Brunach na wartość 1.084.642,53 zł

- Remont drogi dojazdowej do stadionu miejskiego ul. Leśnej w Wołczynie na wartość 766.602,48 zł

- Przebudowa drogi koło kościoła w Wierzbicy Dolnej na wartość 1.025.716,17 zł 

II. Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych – edycja 6PGR 

- Budowa kanalizacji sanitarnej w Rożnowie" na wartość 5.150.000 zł 

-  Budowa  i  przebudowa  infrastruktury  drogowej  w  gminie  Wołczyn  (zakres  obejmuje  budowa
i  przebudowa  dróg  w  miejscowościach:  Krzywiczyny,  Gierałcice  (do  bloków)  oraz  Wołczyn
(Krokusowa, Irysowa) na wartość 2.100.000 zł

III. Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych – edycja 8

-  Budowa infrastruktury wodociągowej w gminie Wołczyn (Inwestycja  obejmuje  zakresem zadania
polegające na budowie sieci wodociągowych w miejscowościach Wołczyn (w rejonie ulic Opolskiej
i Fabrycznej), w Wąsicach (w rejonie ulicy Młyńskiej) oraz sieci tranzytowej między miejscowościami
Krzywiczyny - Komorzno) na wartość 2.110.000 zł,

-  Budowa  infrastruktury  wodociągowej  i  kanalizacyjnej  oraz  infrastruktury  drogowej  w  gminie
Wołczyn na wartość 8.425.000 zł,
- Budowa i remont infrastruktury sportowej w gminie Wołczyn (zakres zadania to budowa oraz remont
obiektów  sportowych  i  rekreacyjnych  w  gminie  Wołczyn,  w  tym  basenu  kąpielowego
z wykorzystaniem wód termalnych) na wartość 33.500.000 zł,
IV. Dwa wnioski (z 10 złożonych) złożone w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków –
edycja I uzyskały promesę wstępną. Są to:
- Renowacja wnętrza zabytkowego kościoła parafialnego w Skałągach,
- Remont schodów wejściowych oraz wymiana drzwi wejściowych z ościeżnicami w budynku przy ul.
Polnej 5 w Krzywiczynach. Łączna wartość 390.920,63 zł.
- Prace konserwatorskie w kościele Narodzenia Najświętszej Maryi Panny w Brzezinkach,
- Remont dachu - wymiana dachówki z robotami towarzyszącymi (Wołczyn, ul. Namysłowska 17),
- Remont dachu - wymiana dachówki z robotami towarzyszącymi (Wołczyn, ul. Kluczborska 27),
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- Remont dachu - wymiana dachówki z robotami towarzyszącymi (Wołczyn, ul. Kluczborska 44).

-  odebrano  folie  rolnicze  od  rolników  na  podstawie  umowy  z  Narodowym  Funduszem  Ochrony
Środowiska i Gospodarki Wodnej – w ilości ponad 30 ton na kwotę 16 583,40 zł.
W dalszej wypowiedzi podkreślił, że jako organ wykonawczy podejmował wiele innych zadań, też i
uczestniczył w wielu wydarzeniach i imprezach organizowanych w naszej Gminie,
- skierował podziękowania dla organizatorów i dla ludzi, którzy się włączyli, bo to jest mnóstwo pracy
żeby jakieś przedsięwzięcie zorganizować,
- zaprosił radnych, sołtysów mieszkańców na kolejne wydarzenia sportowe, które odbędą się 9 września
br., to są biegi przełajowe Cross Wołczyn oraz VII edycja  organizowana przez grupę sportowców piłki
nożnej Oldoys Team.

Radny Marcin Pasternak prosił o informacje w jakiej wysokości są wkłady z budżetu gminy w ramach
programów z Polskiego Ładu np. przy budowie infrastruktury sportowej?

Burmistrz  stwierdził,  że  w  dotychczasowym  zakresie  realizacji  poszczególnych  obszarów,  czy  to
sportowych, drogowych, czy kulturalnych jest to dofinansowanie na poziomie 95%, tak też zakłada
nowy program w tej drugiej edycji więc to jest idealna możliwość żebyśmy z tego korzystali, będziemy
czekać na rozstrzygnięcie.

Radny Pasternak pytał, czy została zakończona rozbudowa remizy OSP w Wołczynie?

Burmistrz -  stwierdził, że zadanie rozbudowy remizy strażackiej zostało zakończone.

Radny Jan Bartosiński – zabierając głos podkreślił, że być może wygląda to tak, że tylko grupa radnych
zabiera głos i składa wnioski, ale tak nie jest, bo wiele spraw dyskutowanych jest podczas Komisji,
również radni kontaktują się bezpośrednio z Burmistrzem, zastępcą Burmistrza i urzędnikami po to, aby
na bieżąco zgłaszać i rozwiązywać problemy, bo dialog pomiędzy urzędnikami jest bardzo ważny.

Ad. 5. Odpowiedzi na zapytania oraz inne zapytania

Przewodniczący  Rady  podkreślił,  że  wnioskami  i  zapytaniami  złożonymi  na  piśmie  zajmiemy  się
w terminie późniejszym, 
- prosił o zabranie głosu w kwestii budżetu obywatelskiego.

Burmistrz  zabierając  głos  stwierdził,  że  temat  budżetu  obywatelskiego  był  dyskutowany
niejednokrotnie i temat do dyskusji jest otwarty,
- informowaliśmy też o tym, że na części naszej gminy funkcjonuje budżet obywatelski, obejmuje on
wszystkie nasze sołectwa, bo fundusz sołecki to nic innego jak budżet obywatelski, każde sołectwo ma
wydzieloną kwotę i mieszkańcy decydują na co chcą przeznaczyć,
- dyskutowaliśmy również, czy w mieście wprowadzić budżet obywatelski, ponieważ są miasta gdzie
funkcjonuje  budżet  obywatelski  i  są  zadowoleni,  ale  są  i  też  miasta  gdzie  budżet  wzbudza  wiele
kontrowersji,
- u nas nie ma budżetu obywatelskiego ale nie dlatego, że nie słuchamy mieszkańców, czy nie chcemy
realizować, radni, burmistrz słuchamy i realizujemy wnioski mieszkańców, między innymi:
- powstał plac zabaw na Osiedlu Młodych wspólnie ze spółdzielnią na wniosek mieszkańców, kolejny
plac zabaw na wniosek powstał na osiedlu Kwiatów Polskich oraz otwarta strefa aktywności,
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- na obiektach sportowych work street, skatepark to przecież petycja, która wpłynęła do burmistrza,
miasteczko rowerowe  dla najmniejszych
- wiele razy mieszkańcy podkreślali, że nie ma miejsc spacerowych, że nie ma trasy rowerowej, więc
jeżeli budowaliśmy infrastrukturę drogową przy Kwiatów Polskich to przecież wpisaliśmy na wniosek
mieszkańców ścieżkę rowerową, która dzisiaj służy, podobnie ścieżka rowerowa w Gierałcicach to też
na wniosek mieszkańców,
-  to mieszkańcy podkreślali, czasami krytykując nas, że przecież jest odwiert, są źródła, a nic z tym nie
robimy,  to  przecież  na  wniosek  mieszkańców  też  wybudowaliśmy  coś  co  służy  rekreacyjnie  i  to
wielkim zakresie jeżeli chodzi o tężnie,
- to mieszkańcy wnioskowali,  żeby w parku przed szkołą nr 1 zrobic ścieżki,  żeby nie chodzić po
błocie,
- drobna rzecz taka jak chodnik od ulicy Kościelnej do ulicy Namysłowskiej na skos
- na wniosek mieszkańców zrealizowaliśmy parking koło targowiska na ponad 80 miejsc i wiele innych,
- podkreślił, że absolutnie nie jest przeciwny budżetowi obywatelskiemu, ale zwrócił uwagę, że nie jest
tak, że gdyby był budżet obywatelski to by się wiele rzeczy zrobiło,
-  budżet  obywatelski  jeżeli  chodzi  o  miasto  Wołczyn  może  zostać  utworzony,  tylko  żeby  go
wprowadzić musimy najpierw przygotować zasady procedowania.

Przewodniczący Rady – podkreślił, że środki z funduszu sołeckiego przeznacza się na zadania stałe
takie jak sprzątanie i koszenie terenów zielonych, 
- uważa, że jest wniosek i należy się nad nim pochylić, podejmując na komisji merytoryczną dyskusję.

Radny Marcin Pasternak stwierdził, ze dziękuje za wypowiedź, cieszy się że poszczególne postulaty
mieszkańców zostały zrealizowane, 
- prosił, aby postulat mieszkańców o utworzeniu budżetu został wysłuchany,
- jeżeli chodzi o fundusz sołecki zgadza się, że jest to forma budżetu obywatelskiego, ale jak zauważył
Przewodniczący często z tych środków realizowane są zadania stałe, które obniżają ten fundusz i nie
zawsze jest adekwatny do potrzeb lokalnej społeczności,
- i  dlatego chcielibyśmy, aby budżet obywatelski został tak ukształtowany, aby część środków była
przeznaczona na miasto, a część środków budżetu zostałaby przekazana na realizację zadań, pomysłów
w sołectwach, jak gdyby żeby wspomóc fundusze sołeckie,
- forma budżetu obywatelskiego mogłaby dodatkowo aktywizować lokalną społeczność,
-  stajemy  w  perspektywie  tworzenia  budżetu  gminy  na  2024  rok,  wierzy  że  wspólnie  zostanie
wypracowany mechanizm, który pozwoli realizować pomysły mieszkańców.

Zastępca Burmistrza podkreślił, że budżet obywatelski to nie są dodatkowe środki w budżecie gminy
jeżeli się zdecydujemy musimy wydzielić z budżetu pulę pieniędzy, 
- to radni są przedstawicielami mieszkańców w gminie i powinni wsłuchiwać się w głos i inicjatywy
mieszkańców, które powinny być tutaj przekazywane.

Radny Ryszard Nowak – zabierając głos stwierdził, że temat budżetu obywatelskiego będzie poddany
dyskusji na Komisji Budżetu.

Burmistrz te inwestycje, które zrealizowaliśmy, to jest słuchanie ludzi, czego oczekują nasi mieszkańcy,
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- nie zgadza się z tym, że te wydatki, czy te zadania, które są realizowane w sołectwach nie są takie
jakby  chcieli  mieszkańcy,  bo  przecież  o  tym  decydują  demokratycznie  w  głosowaniu  mieszkańcy
podczas zebrania wiejskiego.
Będąc przy głosie poinformował,  że wniosek złożony podczas komisji  w sprawie naprawy znaków
drogowych na trasie Gierałcice w kierunku Murowa, został  przez radną wycofany, ponieważ znaki
zostały naprawione, 
- natomiast wniosek złożony przez radnego Małego odnoście wyczyszczenia ścieżki rowerowej, mamy
informację że wykaszanie ściżeki w Gierałcicach rozpocznie się od czwartku.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – zamknął LV sesję Rady Miejskiej
w Wołczynie.

                                                                                                    Przewodniczący Rady

                                                                                                     Waldemar Antkowiak      

  Protokołowała

  Julita Matelska 
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